

**Ekaterina Sisfontes (concept) produced by Vova Lilo**

## **Time capsule.**

Constant dialogue with yourself is essential. We hone our thoughts and determine our attitude to the world in a conversation, primary with ourselves.

I suggest talking to yourself, but living in the distant 2032. Tell what is happening to you now. What thoughts seem to be the main ones now, what prospects for the future do you see?

As Komsomol members in the middle of the last century and pioneers in their footsteps, you will be able to say hello to yourself who has matured, grown old, who has become wise or maybe managed to lose everything.

The participants wrote several letters in advance, but you can also join us during the exhibition.

All letters will be exhibited anonymously at the exhibition at the Borey Gallery from 5 to 27 August 2022. At the end of the exhibition, the letters will be rolled up in a tin and after 10 years solemnly given to the authors.

The main thing is not to forget to leave long-term coordinates.

**Работа Екатерины Сисфонтес созданная Вовой Лило**

## **Капсула времени.**

Постоянный диалог с самим собой необходим. Мы оттачиваем мысли и определяем свое отношение к миру в разговоре в первую очередь с собой.

Я предлагаю поговорить с самим собой, но живущим в далеком 2032 году. Рассказать, что происходит с вами сейчас. Какие мысли сейчас кажутся главными, какие перспективы на будущее именно вы видите.

Как комсомольцы в середине прошлого века и пионеры, по их стопам вы сможете передать привет себе повзрослевшему, постаревшему, поимевшему или наоборот, потерявшему все.

Несколько писем написаны участниками заранее, но и вы можете присоединиться к нам во время выставки.

Все письма будут выставлены анонимно на выставке в галерее Борей с 5 по 27 августа 2022 года. По окончании выставки письма будут закатаны в консервную банку и по истечении 10 лет торжественно отданы авторам.

Главное не забудьте оставить долгосрочные координаты.